
 

 

 

 
SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: dome@smiltenesnovads.lv 

 

Sociālo un medicīnas jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes 

PROTOKOLS 

 

2023. gada 21. marts Nr. 2023-SMJ-3  

 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 

Plkst. 9.00 
Sēde atklāta 9.10 
 

Sēdi vada Komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju 

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas sekretāre Valda Pētersone 
Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Piedalās deputāti: 

Gita Mūrniece, Andris Abrāmovs 

 

Piedalās deputāti attālināti: 

Ainārs Mežulis, Ervins Labanovskis 

 

Nepiedalās deputāti: 

Ervins Labanovskis, Mārtiņš Vīgants, Dainis Aļeksējevs - aizņemts pamatdarbā 
 

Citi deputāti:  

Inga Ērgle 
 

Piedalās darbinieki:  

Izpilddirektors Andris Lapiņš, Juridiskās nodaļas vadītājs Māris Rungulis, Sociālā dienesta 

vadītāja Inta Siliņa 

 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju  

 2. Par saistošo noteikumu „Grozījums Smiltenes novada pašvaldības domes 27.10.2021. 

saistošajos noteikumos Nr.9 "Par sociālās palīdzības pabalstiem Smiltenes novadā”” 

projekta apstiprināšanu 

 Ziņo Inta Siliņa  

 3. Par saistošo noteikumu “Grozījums Smiltenes novada pašvaldības domes 2021. gada 

27. oktobra saistošajos noteikumos Nr.10 “Par maznodrošinātas mājsaimniecības 

ienākumu slieksni Smiltenes novadā”” projekta apstiprināšanu 

 Ziņo Inta Siliņa 

mailto:dome@smiltenesnovads.lv


 

 

 

 4. Par Smiltenes novada pašvaldības finansiālu atbalstu biedrībām/nodibinājumiem 

sociālās palīdzības un veselības aprūpes sniegšanā iedzīvotājiem 

 Ziņo Astrīda Harju  

 5. Onkoloģisko pacientu atbalsta biedrības "Dzīvības koks" vēstule par atbalsta 

sniegšanu 

 Ziņo Inta Siliņa 

6. Informatīvi jautājumi 

 Ziņo Astrīda Harju  
 

 

 1. Par darba kārtību 

 Ziņo Astrīda Harju 

 

A. Harju aicina deputātus apstiprināt sagatavoto komitejas sēdes darba kārtību. 
 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Ainārs Mežulis, Gita 

Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: 

Apstiprināt Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes darba kārtību. 

 

 2. Par saistošo noteikumu „Grozījums Smiltenes novada pašvaldības domes 27.10.2021. 

saistošajos noteikumos Nr.9 "Par sociālās palīdzības pabalstiem Smiltenes novadā”” 

projekta apstiprināšanu 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Ainārs Mežulis, Gita 

Mūrniece, Ervins Labanovskis) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: virzīt lēmuma projektu uz publisko apspriešanu. 

 

 3. Par saistošo noteikumu “Grozījums Smiltenes novada pašvaldības domes 2021. gada 

27. oktobra saistošajos noteikumos Nr.10 “Par maznodrošinātas mājsaimniecības 

ienākumu slieksni Smiltenes novadā”” projekta apstiprināšanu 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Ervins Labanovskis, 

Ainārs Mežulis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
Komiteja nolemj: virzīt lēmuma projektu uz domes sēdi. 

 

 4. Par Smiltenes novada pašvaldības finansiālu atbalstu biedrībām/nodibinājumiem 

sociālās palīdzības un veselības aprūpes sniegšanā iedzīvotājiem 

 Ziņo Atrīda Harju 

 

A.Harju ziņo, ka Smiltenes novada pašvaldība sniedz atbalstu biedrībām katru gadu. Lai būtu 

vienota kārtība, ir sagatavoti noteikumi par kārtību, kādā tiks piešķirts finansējums.   

E.Labanovskis iesaka, ka biedrībām būtu jāziņo par savu darbību. Ja pašvaldība finansē 

biedrības, tām sevi jāprezentē. 

I.Siliņa skaidro, ka visas biedrības par to ir informētas. Tās kuras ir gribējušas izteikties līdz 

šim ieradušās. 



 

 

 

I.Siliņa par speciālista apmaksu. Iesaka precizēt kas ir speciālists. Tam būtu jābūt kāda konkrēta 

un atbilstoša pakalpojuma sniedzējam, kas saistīts ar to, kas paredzēts iedzīvotājiem. Speciālista 

apmaksa ir ļoti plašs termins.  

A.Harju atbalsta I.Siliņas viedokli.  

M.Rungulis jautā, kam uzticēt kritēriju izstrādi.  

Vienbalsīgi nolemj kritērijus iestrādāt nolikumā.  

Uzdod Sociālajam dienestam sagatavot kritērijus. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Ervins Labanovskis, 

Ainārs Mežulis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  
Komiteja nolemj: virza uz budžeta pielikumu. 

 

 5. Onkoloģisko pacientu atbalsta biedrības "Dzīvības koks" vēstule par atbalsta 

sniegšanu 

 Ziņo Inta Siliņa 

 

I.Siliņa ziņo par biedrības "Dzīvības koks" vēstuli.  

G.Mūrniece iesaka opciju, ja mūsu novada iedzīvotājiem nepieciešams sniegt kādu no 

pakalpojumiem, tad izskatīt iespēju līdzmaksājumam. 

 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Andris Abrāmovs, Ervins Labanovskis, 

Ainārs Mežulis, Gita Mūrniece) "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Komiteja nolemj: atbildes vēstulē norādīt, ja mūsu novada iedzīvotājiem sniedz kādu no 

biedrības "Dzīvības koks"  pakalpojumiem, tad izskatīt iespēju līdzmaksājumam. 

 

6. Informatīvi jautājumi 

 Ziņo Astrīda Harju  

 

Sagatavota pirmā apkopotā daļa sociālajai stratēģijai. Vienojas, kad sanākt kopā uz paplašināto 

sociālās stratēģijas sēdi.  

I.Siliņa ziņo par DI projekta esošo situāciju.  

A.Harju par sociālā dienesta aptaujām. Kopā aizpildītas vairāk kā 350 anketas. 

A.Harju ziņo, ka Gatartas pansionāts kopā ar visiem pakalpojumiem ko sniedz, ir uzsācis darbu 

pie biznesa plāna sastādīšanas, lai skatītos sociālā uzņēmuma virzienā. Norisinājās tikšanās ar 
Sociālās uzņēmējdarbības asociācijas vadītāju.  

 

Sēde slēgta plkst. 10.03 
 

Sēdi vadīja 

Komitejas priekšsēdētājs     Astrīda Harju 
 

 

Sēdi protokolēja                        Valda Pētersone  

 


